《单词百科:superoxide是什么意思?superoxide怎么发音?superoxide的解释和用法》

英语单词superoxide是什么意思?superoxide怎么读?superoxide怎么发音?美加网为您整理了superoxide的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



superoxide怎么读

superoxide的读音:[sju:p ' ksa d]

superoxide的意思

1、n.过氧化物,超氧化物;

superoxide的相关词组

1、superoxide dismutase 超氧(化)物歧化酶;

superoxide的双语例句

1. Allelic Association of Taql Polymorphisms for the Manganese Superoxide Dismutase Gene with Schizophrenia?

锰超氧化物歧化酶基因Tagl多态性与精神分裂症有关联吗?

2. Objective: To evaluate the effect of superoxide dismutase (SOD) on chronic actinic dermatitis (CAD).

目的: 探讨超氧化物歧化酶(SOD)在慢性光化皮炎(CAD)中的作用.

3. The activities of superoxide dismutase, catalase and glutathione peroxidase in serum were analyzed.

测定外周血血清超氧化物歧化酶 、 氧化氢酶和谷胱甘肽-过氧化物酶的含量.

4. Objective To explore the relation between the level of endothelin (ET) and superoxide dismutase (SOD) and prognosis of cardiopulmonary resuscitation (CPR).

目的 探讨血浆内皮素 (endothelin,ET) 及超氧化物歧化酶 (superoxidedismutase, SOD) 水平与心肺复苏 (cardiopulmonayresuscitation, CPR) 患者预后的关系.

5. Underthe Lysozyme (LSZ) and Superoxide dismutase (SOD) activity in different stress of temperature, dissolved oxygen and density.

研究了不同质量浓度镉对大弹涂鱼肝脏超氧化物 歧 化酶 SOD 活性的影响.

6. Objective: To explore the effect of glutathione peroxidase (GSH-PX), lipid peroxidation (LPO) and superoxide dismutase (SOD) on intrahepatic cholestasis of pregnancy (ICP).

目的: 探讨谷胱甘肽过氧化物酶(GSH-PX)、 脂质过氧化物(LPO)、超氧化物歧化酶(SOD)与妊娠肝内胆汁淤积症(intrahepaticcholestasisof Pregnancy, ICP)的发病关系.

7. No significant changes for cardiac selenium content and superoxide dismutase activity wereobserved.

心肌硒含量和超氧物歧化酶活性均无改变.

8. Objective To study the possibility that TAT protein can fuse with Mn-SOD (superoxide dismutase).

目的探究TAT蛋白介导锰 - 超氧化物歧化酶(Mn-SOD)的可行性.

9. It was found that the superoxide radicals could be detected by NOS in above system.

结果发现用NOS自旋捕捉剂可检测到该体系所产生的超氧阴离子自由基.

10. Superoxide dismutase is an ubiquitous antioxidant enzyme in aerobic organisms.

超氧化物歧化酶是需氧生物中普遍存在的酶性抗氧化剂.

11. Oxygen free radicals are normally removed in our bodies by the superoxide dismutase enzymes.

氧自由基一般被超氧化物歧化酶从我们体内清除.

12. According to medical experts'study the analysis, Qianlong Xianmao Liquor contains Superoxide dismutase (SOD).

经许多医学专家研究分析, 茅台镇生产的仙茅酒含有超氧化物歧化酶 (SOD).

13. The interaction of ECo-superoxide dismutase (ECoSOD) with dine in buffer has been studied by UV-VIS spectroscopy.

应用紫外可见吸收光谱研究了钴超氧化物 歧 化酶在缓冲溶液中与组氨酸的相互作用.

以上是美加网为您整理<mark>的superoxid</mark>e怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

https://dict.tjqzz.com/superoxide